
Styremøte tirsdag 1. februar

Tilstede: Kjetil N, Martin, Bjørn V, Rune S, Rune G

Sak 1:
- Innspill til jaktprøveregel-revisjon. Skal vi ta det opp på årsmøte? Medlemsmøte?

- Vi tar en seanse på dette etter det formelle årsmøtet.

Sak 2:
- Årsmøtet.

- Valgkomiteen er ferdig.
- Få ut papirer to uker før. (Kjetil)
- Årsberetning (Øyvind/Sliper?)
- Regnskap (Gunstein)
- Kjetil har booket Gunders 1. mars fra kl 18. Mat serveres kl 19.

Sak 3:
- Dommerjakker med logo.

- Vi går for den siste jakka fra DeerHunter. Kjetil informerer Bjørn Tore.
- Bjørn Tore tar med jakker til årsmøtet.
- Etter sesongen blir alle dommere som har dømt minst to dager i årets sesong

kontaktet og spurt hva slags størrelse de ønsker. Dommere som ikke har vært
aktive kan kjøpe jakka for kr 900.

Sak 4:
- E-post fra Telemark harehundklubb, som ikke vil ha flere DM på Vestlandet.

- Vi støtter initiativet, men ber om at VHK informeres om dette gjennom dialog.

Sak 5:
- Sosial kveld med Høgfoss. Skal vi booke ham? Ble egentlig vedtatt å gjøre det på

forrige møtet.
- Kjetil sjekker om muligheter til å få til noe i slutten av april.

Eventuelt:
- Spørsmål fra jaktprøvekomitèen om å rydde i dommerlistene. Hvem/hvordan?

- Jaktprøvekomiteen får selv fullmakt til å rydde i listene.
- Dommerkurs.

- Vi avholder nytt i vår. Styret ber om kandidater.
- Søke momskompensasjon? Øyvind har tilbudt seg.
- Status dommersamling 12. august.

- Få mail fra grunneier, så sender Kjetil søknad til Evje og Hornnes kommune.
- Oppdatere Brønnøysund. Rune ordner personnummer på de nye som blir med.
- RS. Øyvind drar inn, men flere kan om de ønsker.


